
Protokół Nr 14/2021 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

 Rady Miejskiej Białogardu  
w dniu 28 grudnia 2021 r. 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta i częściowo zdalnie. 
 
Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie miejskiego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 
przemocy w rodzinie na rok 2022 - druk A, 

b) w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 
prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub zatrudniających dziennych opiekunów oraz osób 
pełniących funkcje dziennych opiekunów w ramach działalności prowadzonej na własny 
rachunek, na terenie miasta Białogard - druk B, 

c) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Mikołaja Kopernika 
w Białogardzie przez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych  

    - druk C, 
d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021- druk K, 
e) w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 

- druk L, 
f) uchwała budżetowa na rok 2022- druk Ł, 
g) w  sprawie  wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta  Białogard  na  lata  2022-2031  
     - druk M, 
h) w sprawie liczby wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Białogardu - druk N, 
i) zmieniająca uchwałę w sprawie uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów 

autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Białogard oraz rodzajów dokumentów  
poświadczających  uprawnienia  do  korzystania z  tych  przejazdów - druk O. 

3. Podsumowanie pracy komisji. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia.  
 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
          komisji. 

Posiedzenie o godz. 900 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji Edukacji, 
Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej Białogardu R. Borkowski.  
 Przewodniczący Komisji - pytał czy są uwagi do porządku posiedzenia?  
Komisja nie wiosła uwag. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 13/2021 
z posiedzenia komisji w dniu 23 listopada  2021 r.  
   Komisja  przyjęła  protokół  Nr 13/2021 z posiedzenia w dniu 23 listopada 2021 r., 
głosując: za - 4  (jednogłośnie).  
 
Ad 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie miejskiego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz  
ochrony ofiar przemocy w rodzinie na rok 2022 - druk A 

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejskiego programu 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na rok 2022 - 
druk A, głosując:  za - 4 (jednogłośnie).   
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b) w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla  
    podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce lub zatrudniających dziennych  
    opiekunów oraz osób pełniących funkcje dziennych opiekunów w ramach  
    działalności prowadzonej na własny rachunek, na terenie miasta Białogard  
    - druk B 

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wysokości i zasad 
ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki, kluby dziecięce 
lub zatrudniających dziennych opiekunów oraz osób pełniących funkcje dziennych opiekunów 
w ramach działalności prowadzonej na własny rachunek, na terenie miasta Białogard - druk B, 
głosując:  za -  4 (jednogłośnie).   

 
 

c)  w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Mikołaja   
  Kopernika w Białogardzie przez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć   
  dydaktycznych - druk C 
 

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 4 im. Mikołaja Kopernika 
w Białogardzie przez likwidację innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych - druk C, 
głosując:  za -  4 (jednogłośnie).   

 
 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 - druk K 
 

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 - druk K, głosując:  za - 4 (jednogłośnie).  

 
e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata  
     2021-2031 - druk L 

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy  finansowej  Miasta  Białogard na lata 2021-2031 - druk L, głosując:  za - 3, przeciw 
- 0, wstrzymało się - 1.   

 
 

f) uchwała budżetowa na rok 2022 - druk Ł 
 

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2021-2031 - druk L, 
głosując:  za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1.   

 
 

g) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031  
         - druk M 
 

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej Miasta Białogard na lata 2022-2031 - druk M, głosując:  za - 2, przeciw - 0, 
wstrzymało się - 3.  

 
 

h) w sprawie liczby wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Białogardu - druk N 
 

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie liczby 
wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Białogardu - druk N, głosując:  za - 5 (jednogłośnie).  
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i)  zmieniająca uchwałę w sprawie uprawnień do bezpłatnych i ulgowych przejazdów  
   autobusami komunikacji miejskiej na terenie miasta Białogard oraz rodzajów  
   dokumentów  poświadczających  uprawnienia  do  korzystania z  tych  przejazdów  
   - druk O 
 

Projekt uchwały przedstawił i omówił radny R. Borkowski. 
     

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie liczby wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Białogardu - druk N, głosując:  za - 5 
(jednogłośnie).  
 
Ad 3. Podsumowanie pracy komisji. 

Przewodniczący Komisji - poinformował, że każdy z radnych otrzymał sprawozdanie 
w formie pisemnej. 

Komisja przyjęła sprawozdanie z działalności w roku 2021. 
 
Ad 4. Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji - poruszył sprawę zawartą w piśmie Miejskiej Rady Sportu, 
która zwróciła się do Rady o zwiększenie o 20% kwoty dofinansowania z Miasta.  
  Radny J. Sosnowski - poruszył kwestię nieprzyjemnych zapachów wydobywających się 
z kanalizacji Białogardzkiej Biblioteki Publicznej.  
 Radny - pytał czy byłaby możliwość porozumienia z obecnym Prezesem RCM aby 
powrócić do zorganizowania filii biblioteki w budynku Szpitala Powiatowego przy ul. Chopina?  
   Radny - poruszył sprawę wzrostu cen za energię elektryczną i gaz. 
 Radny J. Sosnowski - pytał na jakim etapie jest remont dachu filii biblioteki przy ul. 
Komara?  
 Sekretrz Miasta - odpowiedział, że Miasto zamierza pozyskać środki na remontu filii 
z Funduszu Rozwoju Czytelnictwa z Instytutu Książki. Są to pieniądze Rządowe, które są 
rozdysponowywane z Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu.  

Miasto chciałaby przynajmniej część środków pozyskać tak, ażeby zrobić większy 
remont filii przy ul. Komara 25. Kierownictwo biblioteki nie myśli o zamykaniu tej filii.  
    Radny J. Sosnowski - powiedział, że może warto byłoby pomyśleć i porozmawiać 
z Prezesem RCM odnośnie małej filii w budynku szpitala.  

Sekretrz Miasta - odpowiedział, że jeżeli chodzi o rozmowę z Prezesem RCM to 
ostatnio uczestniczył w spotkaniu i w  jednym z budynków szpitala Miasto zamierza umieścić 
Poradnię Uzależnień, która obecnie znajduje się przy Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej.  

Jest wstępna zgoda o przeniesieniu poradni do budynku szpital aby Miasto mogło 
w pomieszczeniach zwolnionych po poradni utworzyć Placówkę Wsparcia Dziennego. 

Radny J. Sosnowski - pytał czy jest już nowy harmonogram wywozu śmieci?  
 Zastępca Burmistrza - odpowiedziała, że nowy harmonogram będzie doręczany przez 
spółkę do 31 grudnia 2021 r. 
 
 Ad 5. Zamknięcie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godzinie 1005  Przewodniczący Komisji 
R. Borkowski zakończył posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady 
Miejskiej Białogardu. 
 

protokołowała: Joanna Kamińska 

           
 
           Przewodniczący Komisji  

              
                                                       Robert Borkowski  
 


